
Zápis ze schůze výboru České společnosti entomologické, konané 13.5.2015 v Praze 
Přítomni: Benedikt Stanislav, Bezděk Aleš, Hájek Jiří, Jelínek Josef, Kment Petr, Král David, Novák 

Vladimír; revizní komise: Chvojka Pavel. 
Omluveni: Bílý Svatopluk, Boháč Jaroslav Čížek Lukáš, Farkač Jan, Kopecký Tomáš, Růžička Jan, 
Schneider Jan, Skuhrovec Jiří, Trýzna Miloš, Vrabec Vladimír. 
Neomluveni: Konvička Ondřej, Mocek Bohuslav, Moravec Pavel, Laštůvka Zdeněk, Rolčík Jakub, 

Šťastný Jaroslav, Vávra Jiří Ch., Zbuzek Bořivoj. 
Program: 

1) kontrola zápisu z minulé schůze (J. Jelínek) 
2) hospodářská zpráva (V. Novák) 
3) redakční zpráva (J. Růžička) 
4) zpráva knihovníka (P. Kment) 
5) členské záležitosti (K. Farkačová) 
6) Entomologické dny (J. Schneider) 
7) různé 

1. J. Jelínek přivítal přítomné, provedl kontrolu zápisu z minulé schůze. Výbor není usnášení schopný, 
hlasování proběhne přes e-mail. 

2. V. Novák: na účtu bylo na začátku května 809 810,- Kč, včetně dotace od AV ČR v plné výši. Za 
loňský rok evidujeme cca 500 zaplacených členských příspěvků. 

3. J. Růžička: omluven. 
4. P. Kment: nic nového   
5. Farkačová: Radek Hejda, Rostislav Bartas, Milan Bezděk a Roman Dudl byli přijati za členy ČSE. 

Hlasování proběhlo e-mailem. Všem členům, kteří dluží členské příspěvky za více jak tři roky, přijde 
společně se složenkou upomínka, že pokud nezaplatí do konce srpna, budou vyloučeni. 

6. EntoDny: 63 přihlášených lidí. Letos netradičně není objednán autobus, ale bude se jezdit auty 
individuálně (všechno je blízko) podle zájmové skupiny, díky tomu domluveno na CHKO Třeboňsko 
více lokalit. 

7. různé 
i. Informace od J. Schneidera ohledně možností, jak řešit hackerské útoky na webové stránky 

společnosti. Bude diskutováno na příští schůzi výboru. 
ii. J. Jelínek: sympozium o faunistice střední Evropy (v Bratislavě) 14.-18.9.2015, informace 

budou na webu; výbor hledá člena ČSE, který by mohl Společnost reprezentovat (podmínkou 
je znalost německého jazyka – jednacího jazyka sympozia) 

iii. Benedikt: spolupráce s NP Šumava byla úspěšně navázána 
 

Příští schůze výboru bude koncem září.  
 
Zapsala K. Farkačová 
Schválil J. Jelínek 
 


